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Studium. I wtedy po raz kolejny poddamy korekcie, będziemy mieli juŜ teŜ opinię 
przeprowadzone w Studium. Dlatego teŜ uwaŜam proszę Państwa, Ŝe ten okres przyszłego 
roku gdzie będziemy poszczególne plany zmieniać, równieŜ i ten okres poświęcimy między 
innymi na Swoszowice. Ja apeluję, aby dzisiaj zbyt pochopnych kroków nie podejmować i 
jednak tych poprawek nie przyjmować bo tak de facto one nie umoŜliwi ą w ogóle realizacji 
niczego do końca roku w Swoszowicach bo jak powiedziałam obowiązujący plan, który w 
chwili obecnej, on nie daje moŜliwości, natomiast jeśli ten, ta zmiana wejdzie w Ŝycie to 
inwestor moŜe rozpocząć działania, moŜe nie będzie aŜ w 100 % miał zapewnionej tej 
rozbudowy, moŜe nie będzie, ale przynajmniej w większości będzie miał moŜliwe, dlaczego 
inwestor nie moŜe juŜ rozpocząć działań przy tych budynkach, które w tej zmianie dają mu 
moŜliwości rozbudowy. Więc ja bardzo proszę o takie potraktowanie bo za taką zmianą to nie 
tylko idzie samo uzdrowisko, ale przecieŜ przede wszystkim miejsca pracy dla mieszkańców, 
dla rozwoju okolicy, a o to nam przede wszystkim chodzi. Jeśli wprowadzimy poprawki to, 
jak powtarzam, moŜemy być w sytuacji istniejącego obowiązującego planu czyli Ŝadnego 
rozwoju. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze zabrać głos? Pan Radny Sonik, 
bardzo proszę, dopuściłem osoby, które się zgłosiły wcześniej z zewnątrz, teraz jeszcze 
Państwo Radni. 
 
Radny – p. J. Sonik 
Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 
Ja jestem po prostu tylko zdumiony wielkością rozwoju, bo moŜna być tu teŜ zdumiony,  
12 tys. m2 to moŜe nie ma wyobraźni, to ja przytoczę, Ŝe to są prawie dwa budynki tzw. LOT 
przy Basztowej, przecieŜ to jest olbrzymia powierzchnia, olbrzymia kubatura, włoŜenie 
czegoś takiego w tamtym miejscu to jest przesadą, jeŜeli ktoś chce za duŜo, jak to się mówi 
duŜą łyŜką jeść to moŜe się udławić, i tak to się stało. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, rozumiem juŜ nie ma Ŝadnych konkluzji, 
podsumowań od strony Pana Prezydenta, głosowanie poprawek, a potem ostatecznej uchwały 
w bloku głosowań.  
 
UCHWALENIE ZMIANY MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANI A 
PRZESTRZENNEGO OBSZARU SWOSZOWICE – WSCHÓD. 
Projekt Prezydenta, druk Nr 1315, proszę w imieniu Pana Prezydenta. 
 
Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego – p. B. Kaczmarska – Michniak 
Panie Przewodniczący! Pani Prezydent! Wysoka Rado! 
Do druku 1315 nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. W związku z tym proszę o poddanie 
pod głosowanie projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Swoszowice – Wschód wraz z załącznikiem zawierającym projekt sposobu rozpatrzenia uwag 
nie uwzględnionych przez Prezydenta Miasta Krakowa. Dziękuję. 
 
Przewodniczący obrad – p. B. Kośmider 
Dziękuję. Czy w tej sprawie są jakieś głosy Państwa Radnych? Nie widzę. Stwierdzam 
odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejna sprawa: 
 


